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REFERAT STYREMØTE I SJFF TIRSDAG 16. JANUAR 2024 

Tilstede: Rune, Mads, Tommy, Vidar, Ola (valgkomiteen)   

Forfall: Ulf Steinar, Stian, Magnus, Kjetil  

 

Sak nr. 1 Planlegging av årsmøte, drøftinger med valgkomiteen 

  Årsmøtet legges til torsdag 22. februar kl. 1800 i klubbhuset 

  Vidar sørger for annonsering x 2 i KV, Rune legger ut på SJFF’s hjemmeside. 

Frist for innsending av saker som ønskes behandlet av årsmøtet settes til 11. 
februar. 

Siste styremøte før årsmøte blir mandag 19. februar og vil behandle innkomne 
forslag, forslag til kontingent, budsjett 2024 og evt. 

Underutvalgene sørger for sine årsberetninger som sendes Vidar innen 11. 
februar. 

Styret «spilte litt ball» med valgkomiteen som kan ha en krevende oppgave.  

 

Sak nr. 2 Foreningens økonomiske status, varelager 

 Rune viste resultatrapporten for driftsåret 2023. SJFF har hatt en brutto 
omsetning (driftsinntekter) på drøye 1,45 millioner kroner. (ny rekord?). Med 
utgifter på 1,27 millioner samt rente- og avdragskostnader på lån med ca. kr. 
54.000, ender vi opp med et driftsresultat (overskudd) på drøye 95.000. 

 Rune har tatt en gjennomgang av varelagre for rifle med en verdi på kr. 77 
767, og hagle (ammo og duer) med verdi på kr. 142 212. 

 Resultatet er betydelig bedre enn prognosen i feb./mars 23 skulle tilsi. 

 Styre vil i samarbeid med vår «frivillige» kasserer Rolf legge frem 
budsjettforslag for årsmøte samt vurdere avsetning til spareformål. 

 

Sak nr. 3 Søknader om støttemidler 

 Tommy og Rune sende i 2023 inn søknader til Sparebank 1 stiftelsen, 
Wurtfondet, Smartenergifondet, Eguinorfondet, Sparebankstiftelsen DNB. 
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Med unntak av Sparebankstiftelsen DNB (behandles i mars 2024) fikk vi avslag 
på disse. 

 Vi fikk midler fra Kragerø kommune, Drangedalsbanken, men avslag fra 
Skagerak Sparebank.  

NM i Nordisk Trap utløste tilskudd fra Vestfold og Telemark fylkeskommune, 
Kragerø kommune og Drangedalsbanken samt en rekke private firmaer og 
sponsorer. 

Sak nr. 4 Utbyggingsplaner av skytesenteret, byggesøknad og klagebehandling 

 SJFF har planer om utvidelser av skytesenteret som inkluderer både 200 m 
bane, viltmålbane, leirduesti mm. I den forbindelse fikk vi tilbud om gratis 
fyllmasser tilkjørt fra Fikkjebakke. Til tross for at Rune på e-post fikk tillatelse 
til lagring av masser i hht plan- og bygningslovens bestemmelser, ble dette 
snart stoppet. Det ble stilt krav om en betydelig mere omfattende søknad. 
Arkitekthuset fikk oppdraget og Freid Eggum laget en omfattende og grundig 
søknad. I nov. 23 ble søknaden avslått av Kragerø kommune og det ble stilt 
krav om utarbeidelse av egen reguleringsplan. Avslaget ble anket og skal 
behandles i hovedutvalget for plan og miljø onsdag 17. jan. Administrasjonen 
har opprettholdt sin negative innstilling (krav om reguleringsplan). Styret er 
kjent med at flere politikere i hovedutvalget vil gi SJFF dispensasjon. Vi venter 
i spenning! (Se KV på nett onsdag 17. jan) 

Sak nr. 5 Søknad om NM i Elgbane 2026. 

 Styret har tidligere anbefalt søknaden. Rune har utformet og sendt søknad om 
arrangementet. Avgjørelse vil bli tatt i mars. Får vi arrangementet blir dette 
første gangen i Telemark.  

Sak nr. 6 Innkjøp av rifleammunisjon og innkjøp av leirduer. 

 Mads har innhentet avtale om innkjøp av 10 000 skudd m/VEAR. Dette betyr 
at skuddene er reservert med ammunisjonen betales etter hvert uttak. Fast 
pris gjennom hele året. 

 Rune har sendt forespørsel til Landerød om innkjøp av 15. paller med 
Vivasduer til kr. 1,63 pr. stk. Kroken JFF vil kjøpe 6 av pallene. 

I tillegg kommer transport med trailer til kr. 6000 + moms 
(Kragerøekspressen) 

Rune venter på endelig tilbakemelding fra Landerød. 

Kragerø 17.01. 2024 

VIDAR 


